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El ministre de Turisme
i Comerç, Claude Be-
net, va rebre ahir les
autoritats de Zhangjia-
jie que des de dimarts
són a la parròquia de
Canillo amb qui han
signat un conveni d’a-
germanament. Benet
es va mostrar molt op-
timista després de la
reunió i va declarar
que «si Andorra arriba
a ser destinació d’una
part del turisme xinès»
seria un pas molt im-
portant. En aquest sen-
tit, Benet va avançar
que l’alcalde de
Zhangjiajie s’ha com-
promès a traslladar al
seu ministre de Turis-
me la possibilitat de
treballar amb Andorra
com a destinació turís-
tica «i tenim l’espe-
rança que en algun dia
el turisme xinès sigui
habitual a Andorra».

Benet s’entrevista
amb les autoritats
de Zhangjiajie

POLÍTICA

Els grups parlamentaris
tenen damunt la taula un
esborrany de proposició
de llei anomenada de pro-
tocol i cerimonial, tramesa
des de Sindicatura amb la
voluntat de consensuar
un text entre totes les for-
ces polítiques. La man-

cança d’un cos legislatiu
en matèria protocol·lària
s’ha fet més que evident
al llarg dels darrers
temps davant de la multi-
plicitat d’actes i, sobretot,
ha complicat sovint l’or-
ganització de visites de
destacades personalitats.
La del copríncep francès,
Nicolas Sarkozy, la set-
mana vinent n’és un

exemple. L’esborrany de
la proposició de llei de
protocol i cerimonial, ela-
borat per Sindicatura i
tramès als  grups parla-
mentaris, consta de 23 ar-
ticles i dues disposicions
finals. En l’exposició de
motius es justifica la ne-
cessitat de fer el text legal
perquè cada cop és més
necessari.

Es presenta un esborrany en
matèria de protocol i cerimonial
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Andorra la Vella

El projecte començarà per un estudi del públic objectiu, un inventari i un pla de museus

El projecte del futur Mu-
seu Nacional d’Art es co-
mençarà a elaborar el prò-
xim any. Aquesta és una
de les conclusions a les
quals van arribar els mem-
bres de la taula de treball
que es van reunir entre els
mesos d’abril i juliol per
consensuar diferents
punts en relació a la infra-

estructura museística. La
ministra de Cultura, Su-
sanna Vela va reconèixer
que és un canvi de pers-
pectiva respecte al que
s’havia fet fins ara, ja que
s’han reformulat els pro-
jectes existents. Amb tot,

la ministra es va mostrar
cautelosa, i va reconèixer
que «s’han de donar
temps» ja que el món de la
museologia ha canviat
molt durant els últims
anys. 
El projecte començarà

per un estudi del públic
objectiu, un inventari i un
pla de museus. Aquests
treballs podrien trigar en-
tre un any i un any i mig.
El preu no serà superior
als 10.000 euros. 
La ministra va resumir

en quatre punts les con-
clusions de la taula. El pri-
mer és que hauria de ser
un espai de representació
nacional que possibiliti el
coneixement i la difusió
de la història d’Andorra.
El segon té a veure amb
l’objectiu de convertir-lo
en un espai de creació i co-
neixement. En aquest
apartat s’especifica que el
museu hauria de tenir una
oferta que derivi en dos ei-
xos: per una banda, un eix

històrico-cultural, que
evoqui la vida al territori i
la singularitat andorrana i,
per l’altra, un eix de crea-
ció artística. Aquest espai
també hauria de servir
com a centre de conserva-
ció i magatzem de les
col·leccions, i com a recurs
pedagògic.
El tercer objectiu és que

el Museu Nacional esde-
vingui un mecanisme de
vertebració d’infraestruc-
tures culturals, i que fo-
menti relacions entre mu-
seus ja existents.
Finalment, també es va
acordar que el futur mu-
seu serveixi com a meca-
nisme d’integració amb el
territori, plasmant la rela-
ció entre l’home i l’entorn.

El projecte del futur
Museu Nacional d’Art
es començarà a elabo-
rar el proper any, se-
gons va afirmar la mi-
nistra, Susanna Vela.
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La ministra de Cultura, Susanna Vela.
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El Club d’Empresaris
Portuguesos d’Andorra
(CEPA) va celebrar ahir
al vespre la seva 4a as-
semblea general. Entre
els punts de l’ordre del
dia s’incloïa la renovació
o substitució de la junta i
l’aprovació de l’estat de
comptes. També es van
establir els objectius fins
al 2011, entre els quals el
d’organitzar workshops
entre empreses nacionals
i estrangeres.

El CEPA celebra la 4a assemblea general
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El Ministeri de Cultura començarà a elaborar el
projecte del Museu Nacional d’Art l’any vinent 


